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Nieuwsbrief 
mei 2023 

 

 
 
Voorwoord 
Het voorjaar klopt aan de deur! Eindelijk! Veel zaai- en 
pootwerkzaamheden hebben even moeten wachten voor 
voldoende draagkracht en vooral (bodem)temperatuur. Hoe 
anders dan de afgelopen jaren. En zo blijkt maar weer dat 
kalenderlandbouw simpelweg niet werkt. Velen zullen dat ook tot 
frustraties toe hebben ervaren bij het invullen van de 
Gecombineerde Opgave en dan met name daarin de Eco-
regelingen.  
 
Zomaar een tweetal zaken waarvoor wij ons voor ú in blijven 
zetten.  
 
Wij wensen u veel succes met alle drukte van de 
voorjaarswerkzaamheden! Graag attenderen wij u nog wel op 
een (mogelijke) ledenraadpleging m.b.t. het Landbouwakkoord. 
Laat de kans om uw mening daarover te geven niet aan u voorbij 
gaan. 

Stefan te Selle 
 
 
 
Terugblik ALV 
De jaarlijkse ALV kon woensdag 22 februari op een mooie 
opkomst rekenen! Een bomvolle kantine bij de Wopa constructie 
te Lichtenvoorde. Een terugblik op de inzet van onze bestuurs- 
en commissieleden, een verantwoording van de financiën door 
penningmeester Liesbeth Prinsen-te Peele en een unanieme 
herverkiezing voor Rudie te Selle. Een zeer geslaagde formeel 
deel van deze ALV. Aansluitend was er ruim de tijd voor het 
verhaal van het ontstaan en de ontwikkelingen van Wopa 
constructiebedrijf. 

Stefan te Selle 

 

 
 
Vervolg Pro forma beroepschrift 
Enige tijd geleden kon er een Pro forma beroepschrift 
wijzingsbesluit N2000 gebieden ingediend worden. Wellicht heeft 
u ons standaard concept beroepschrift gebruikt. Er is een verzoek 
gekomen om stukken ter aanvulling aan te leveren. Echter de 
basis van het beroepschrift was goed en hoeft u dit niet aan te 
vullen. De factuur van de legeskosten worden normaliter via u 
rechtsbijstandsverzekering vergoed. 

Liesbeth Prinsen 
 

 
 

 
 
Meer tijd voor Kavelruil Groenlo Zuid – Lichtenvoorde 
N18 
De Kavelruil Groenlo Zuid – Lichtenvoorde N18 loopt nu al 
een paar jaar. De kavelruilcoördinatoren Frans Baack en 
Henry Waalderbos hebben met nagenoeg alle 200 
grondeigenaren (met meer dan 5 ha.) één of meerdere 
malen contact gehad. Er zijn inmiddels drie ruilingen bij de 
notaris gepasseerd, hierbij waren 23 deelnemers betrokken 
en wisselde 40 hectare van eigenaar. Er ligt nog één ruiling 
bij de notaris voor passering van de akte. De looptijd van 
het kavelruilproject is op verzoek van de 
kavelruilcommissie verlengd. Dit betekent dat we tot eind 
2024 de tijd hebben om ons doel, agrarische 
structuurverbetering in het gebied, te realiseren. Wilt u 
gebruik maken van de mogelijkheid om uw bedrijfsvoering 
verder te verbeteren en/of heeft u grond die u in wilt 
brengen? Neem dan contact op met de 
kavelruilcoördinatoren.  
Namens Kavelruilcommissie Groenlo Zuid - Lichtenvoorde 
N18, 

Pascal Klein Holkenborg 
 
 
 
Onderzoek naar knelpunten verkeer in Oost Gelre 
In maart hield de gemeente Oost Gelre een enquête om 
inzicht te krijgen of er knelpunten zijn voor het landbouw- 
en vrachtverkeer. Bijna 600 inwoners hebben hierop 
gereageerd. De uitkomst van de enquête werd 
gepresenteerd in een aantal verschillende sessies. Per 
kern werden de problemen  besproken met genodigden van 
verschillende belangenverenigingen. Als LTO hebben we 
alle sessies bezocht.  
 
Beknopt zullen we hieronder enkele knelpunten toelichten: 
Groenlo: Landbouwverkeer mag al sinds enkele jaren 
gebruik maken van een gedeelte van de Provinciale N319 
(het gedeelte met tunnel), maar moet er ter hoogte van ‘de 
stoomhoutzagerij’ weer af en dan over de krappe Oude 
Winterswijkseweg verder. 
Lievelde: De Lievelderweg in de kern is te smal voor 
passerende voertuigen (kost wel eens een spiegel). De 
onderdoorgang onder het viaduct bij de Parallelweg langs 
het spoor is te smal en onoverzichtelijk. En verder staat een 
veilige overgang over de N18 d.m.v. een viaduct al langer 
op de agenda. 
Vragender: Onveilige situaties bij de Pastoor 
Scheeperstraat  door versmallingen en begroeiingen. De 
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kruising Heelweg / Oude Winterswijkseweg is onoverzichtelijk. 
Harreveld: Te veel vrachtverkeer door een te smalle straat in het 
dorp. 
Zieuwent: Doorgaande weg is te smal voor passerend landbouw- 
en vrachtverkeer. 
Lichtenvoorde: De Lievelderweg in de kern wordt teveel gebruikt 
door industrieel verkeer terwijl er alternatieven zijn. 
 
Voor alle hier bovengenoemde knelpunten zijn mogelijke 
oplossingen aangedragen in de sessies. Per aangedragen 
oplossing zal de gemeente gaan kijken naar de haalbaarheid op 
verkeerskundig en financieel gebied. Het oplossen van het ene 
knelpunt, bijvoorbeeld door afsluiting, kan weer leiden tot een 
toename van verkeer op andere wegen. Als LTO zullen we in 
onze reguliere contacten met de gemeente  aandacht blijven 
vragen voor onveilige verkeerssituaties. Wilt u daar verder nog 
iets over kwijt, neem dan contact op met één van onze 
bestuursleden. 

Luc Ratering 
 

 
 
Omgevingsvisie Oost Gelre 
In het kader van de invoering van de Omgevingswet werkt de 
gemeente aan het opstellen van een Omgevingsvisie. In februari 
hebben we een schriftelijke reactie ingediend op de concept 
Omgevingsvisie. In onze reactie gingen we onder andere in op 
de druk op de ruimte en het behoud van ontwikkelmogelijkheden 
voor bedrijven. We vonden dat aan laatstgenoemde te weinig 
aandacht was besteed. Andere onderwerpen kregen veel 
aandacht, zoals biodiversiteit, verbindingszones, groen-blauwe 
dooradering en een robuust watersysteem. Op zich begrijpelijk 
vanuit de maatschappelijke behoefte maar vanuit de landbouw 
zijn er al veel gebiedsprocessen en projecten die hier invulling 
aan geven. 
 
In maart hebben we als commissie naar aanleiding van onze 
schriftelijke reactie aan tafel gezeten met de gemeente, die hierbij 
vertegenwoordigd was door twee wethouders en enkele 
ambtenaren. We hebben toen een mondelinge toelichting kunnen 
geven op onze brief. Daarnaast zijn nog andere onderwerpen 
besproken zoals de OZB waarvan de scheefgroei weer is 
toegenomen. De gemeente gaat zich beraden over dit laatste 
punt. 
 
Inmiddels is de ontwerp-Omgevingsvisie gereed. Deze ligt ter 
inzage van 28 april t/m 8 juni. De opmerkingen uit onze 
schriftelijke reactie zijn deels meegenomen in deze versie. We 
gaan het document dat nu ter inzage ligt goed bestuderen en ons 
beraden om een mogelijke vervolgreactie. De plannen zijn te 
vinden via www.oostgelre.nl/omgevingsvisie. 

Luc Ratering 
 

 
 
Aanleg middenspanningskabel van Ulft naar het 
industrieterrein Hofskamp 3 in Varsseveld. 
Liander moet met de kabel door grond van agrariërs en burgers 
en hebben een werkbreedte nodig van 20 meter. We weten uit 
ervaring (Vitensleiding) dat een dergelijke aanleg nog jaren effect 
heeft op de bodem. Als LTO hebben we daarom alle 
belanghebbende benaderd en voor wie het wilde hebben we een 

avond belegd om samen te bekijken hoe we hier mee 
omgaan. Een kleine werkgroep heeft overleg gehad met 
vertegenwoordigers van Liander en uitvoerende 
organisaties. Liander gaat n.a.v. deze vergadering nog 
enkele punten intern overleggen en komt daarna weer 
terug bij de werkgroep. Na dit gesprek komen we weer met 
alle belanghebbende bij elkaar. Wordt dus nog vervolgd. 

André Wikkerink 
 
 
 

Kennismaking commissie LTO Oude IJsselstreek met 
B&W 
Na lang zoeken naar een geschikte datum, hebben wij als 
commissie LTO Oude IJsselstreek een 
kennismakingsgesprek gehad met het nieuwe college. 
Op dinsdag 14 februari waren wij met de voltallige 
commissie en onze voorzitter Stefan te Selle op bezoek in 
het gemeentehuis, waar het voltallige college ons 
opwachtte. 
 
Het was een prima kennismaking, waarbij Tom Keuper, uit 
naam van de gehele commissie, het college ons 
visitekaartje heeft kunnen overhandigen. Het probleem dat 
wij vaak niet zichtbaar genoeg zijn voor de gemeente zou 
bij deze voor altijd uit de wereld geholpen moeten zijn. 
 
Stefan heeft verder uitgelegd hoe LTO plaatselijk, 
provinciaal en landelijk te werk gaat. 
 
Ook is de intentie uitgesproken dat, als er dingen spelen in 
het buitengebied, wij in een zeer vroeg stadium hierin 
betrokken worden. Betrokkenen kunnen alleen op deze 
manier tijdig (bij)sturen als dat nodig moet zijn. Het nut van 
vroegtijdige betrokkenheid is de laatste tijd meermaals 
gebleken, o.a. bij het Bomenplan en de Visie op 
Landschap. 

Gerben Colenbrander 
 
 
 
Overleg Wethouder Oude IJsselstreek 
Er is op 26 april een overleg geweest met de wethouder. 
Daarbij waren Ria Ankersmit en de ambtenaren André 
Putker, Tineke Vos en Jorrit Hondorp aanwezig. 
Vanuit LTO waren André Wikkerink, Lars Damsteegt en 
Gerben Colenbrander aanwezig. Sinds november 2021 
was er geen overleg meer geweest. Het werd dus hoog tijd 
om de actuele dingen weer te bespreken. 
 
Het is landelijk beleid dat de vervuiling vanuit riool 
overstorten ook voor rekening komt van de landbouw. Wij 
hebben gevraagd hoeveel overstorten er zijn in de Oude 
IJsselstreek. Dit bleken er 60 te zijn. Hierbij worden we nog 
geïnformeerd welke gezamenlijk regen en riool zijn. 
Landelijk moeten we ook weten wat deze extra vervuiling 
ten nadele van de landbouw betekent. 
 
Ook is er gesproken over de stand van zaken het Zwarte 
Veen. 
André Wikkerink heeft nog eens duidelijk uitgelegd hoe wij 
als LTO buitengesloten en gepasseerd zijn bij de 

http://www.oostgelre.nl/omgevingsvisie
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besluitvorming en de uitvoering van het gehele project. Op geen 
enkele wijze kunnen wij meegaan in de besluitvorming zoals het 
college het nu uitvoert. Het college stelt dat alleen actieve boeren 
er moeten blijven, maar de regels die er gaan gelden zijn voor 
normale agrarische omstandigheden niet in te passen. 
 
In de Vennebulten zal 3 ha bos moeten verdwijnen, omdat hier 
plek moet komen voor heide. 
 
Er is ook gesproken over Uitnodigingskader Wonen. LTO vindt 
dat er veel te weinig mogelijkheden benut worden om oude 
gebouwen om te zetten in bouwkavels. 
De gemeente komt nog voor de zomer met een concept, dat voor 
de partijen dan ter inzage zal liggen. Hopende dat hier voldoende 
aanknopingspunten zijn. 
Mochten hier vanuit de leden vragen over zijn, laat het ons dan 
weten. 
 
Het laatste punt op de agenda ging over het bermbeheer. 
De gemeente streeft een ecologisch bermbeheer na. Dat wil 
zeggen afvoeren en verschralen, maar soms ook alles laten 
staan. De wethouder geeft aan dat er veel bermen meegemaaid 
worden door de landbouw. Met deze mensen zal op den duur een 
gesprek volgen. Als LTO hebben we er begrip voor dat 
ondernemers de bermen maaien, voornamelijk om ongewenste 
kruiden en afval te voorkomen. Ook hebben we de gemeente 
laten weten dat ook particulieren enorm veel bermen maaien bij 
hun opritten. Als de landbouw hiervoor op de vingers getikt wordt, 
doe dit dan ook bij deze particulieren. 
 
Dit was het gesprek in vogelvlucht. Mochten er vragen zijn, laat 
je horen. Het volgende overleg is op 13 november 2023. 

Gerben Colenbrander 
 
 
 
 
Werkbezoek college Aalten Fam. Van Schijndel 
Het college van Aalten is 11 april op werkbezoek geweest bij 
René en Martin van Schijndel, op hun akkerbouw- en 
vleesvarkens bedrijf. Het college was hier op eigen verzoek, met 
als doel om zich te laten bijpraten over actuele zaken in de 
landbouw, gecombineerd met een werkbezoek, om ook eens met 
eigen ogen te zien waar Aaltense agrariërs zoal mee bezig zijn 
en hoe hun alle vraagstukken die op ons af komen, proberen toe 
te passen op het eigen bedrijf. 
Als inleiding tijdens het bezoek hebben René en Martin een 
uitvoerige uiteenzetting gegeven over hun bedrijf en waar ze zoal 
mee bezig zijn. Naar aanleiding hiervan kwamen er, naar mijn 
idee, best veel vragen vanuit het college.  
Onderwerpen die o.a. ter sprake kwamen waren:  
Het beter voor…. Concept van Albert Heijn. De fam. Van 
Schijndel is deelnemer aan dit concept en René zit in een 
klankbordgroep hiervan. 
Mestbeleid. De gevolgen van het derogatieverlies, o.a. als gevolg 
van politieke onwil in Brussel. De extra kunstmest die als gevolg 
hiervan mag worden gestrooid en de gevaren die dit met zich 
mee kan brengen. 
Het nieuwe GLB. De bufferstroken, de rustgewassen etc. 
Het gebrek aan duidelijkheid vanuit Den Haag. En de daarmee 
gepaard gaande stilstand en het weigeren van heel veel 
financieringsaanvragen vanuit de banken. 

De onderwerpen die zoal bij het landbouwakkoord ter 
sprake komen. En wat de inzet is vanuit de landbouw op 
met name het hoofdstuk grond, en wat het belang hiervan 
is gezien alle opgaven die Brussel en Den Haag over ons 
willen uitstrooien. 
Na deze uitvoerige inleiding heeft het college zich in de 
zichtstal van de Fam. Van Schijndel zich laten bijpraten 
over enkele praktische zaken in de varkenshouderij. Een 
behoorlijke eyeopener was toch wel het bord met daarop 
alle  bestemmingen die een varken krijgt, naast het simpele 
gegeven van voedsel produceren.  
Een aantal Aaltense leden had vooraf nog enkele punten 
aangedragen in de gemeente app. Doordat er zoveel ter 
sprake kwamen, zijn deze punten helaas (nog) niet te 
sprake gekomen. In de loop van dit voorjaar volgen nog 
enkele een op een gesprekken met de verschillende 
wethouders, waar we deze punten dan zullen inbrengen. 

André Ormel 
 

 
 
 
 
Zon op dak project Aalten  
Mede dankzij de inzet van LTO is het op dit moment zo dat 
de Gemeente Aalten geen tenders uitschrijft voor 
grootschalige zonneparken op landbouwgrond. In plaats 
daarvan zet Aalten in op opwekking van duurzame energie 
bijvoorbeeld met zonnepanelen op daken in het 
buitengebied. Op dit moment loopt de tweede fase van het 
project Zon op Dak. Dit wordt uitgevoerd door LTO Noord 
in opdracht van gemeente Aalten.  
 
Met dit project kan LTO Noord ondersteuning bieden bij het 
realiseren van bijvoorbeeld een zonnepanelen installatie of 
de aanschaf van een boerderijwindmolen. Onderdeel van 
het project is een bedrijfsbezoek waarbij iemand van LTO 
Noord de mogelijkheden van energie besparing, energie 
opwek en benutting van zelf opgewekte energie op het 
eigen erf in beeld brengt. Ook daarna kan LTO Noord 
ondersteuning bieden bij het traject, bijvoorbeeld door het 
beantwoorden van vragen of het checken van offertes, 
verzekeringen en subsidiemogelijkheden. 
 
Voor meer informatie over het project of aanmelden, Rients 
Hijma – Projectleider Energie, LTO Noord 06-14874392 of 
mail rhijma@ltonoord.nl. 

Gerben Obbink 
 

 
Werksessie Afdeling Oost Achterhoek 
Afdeling LTO Noord Oost Achterhoek is ruim 10 jaar 
geleden van start gegaan. De belangenbehartiging wordt 
gedaan door het afdelingsbestuur en de commissies per 
gemeente. Na 10 jaar is het een mooi moment om te kijken 
hoe we er voor staan als afdeling en of onze werkwijze nog 
aansluit bij alle veranderingen om ons heen.  
 
Op 5 april hebben we daarom in samenwerking met de LTO 
Academie een werksessie gehad met bestuur en 
commissies. Centraal stond in het programma de 
ervaringen, waar liggen kansen en de verdeling van taken 

mailto:rhijma@ltonoord.nl
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en verantwoordelijkheden. Bij de afronding van de bijeenkomst 
hebben we vervolgafspraken en acties uitgezet. We gaan als 
bestuur en commissies nog meer uit onze onderlinge 
samenwerking halen. Dit om onze twee belangrijkste 
doelstellingen ook voor de komende jaren te waarborgen 
namelijk, een effectieve belangenbehartiging in onze vier 
gemeenten en voor alle bestuurders en commissieleden een 
plezierige en leerzame periode bij de afdeling.  

Gerben Obbink 
 
 
  
Voortgang Vitaal platteland Winterswijk 
De gebiedsgerichte aanpak vitaal platteland Winterswijk bevind 
zich in de verkennende fase. Er zijn bouwstenen gedefinieerd 
welke van belang zijn voor het gebiedsproces, zoals bodem en 
water, waterkwaliteit, landbouw, natuur, recreatie, landgoederen, 
energietransitie, wonen en werken. Van deze bouwstenen is de 
afgelopen tijd in beeld gebracht is wat de huidige situatie is, wat 
doelen en wensen zijn en wat daarvoor nodig is. Niet alle doelen 
zijn in te vullen omdat deze nog omgeven zijn door 
onduidelijkheid. Met name rondom het thema water zijn en blijven 
er essentiële vragen open liggen. De bouwsteen landbouw is 
vormgegeven door de landbouwverkenning met keukentafel 
gesprekken. Hiervan heeft DLV advies een rapport opgemaakt 
samen met beschikbare gegevens uit de gecombineerde opgave, 
CBS cijfers en dergelijke. Dit rapport ligt momenteel in concept 
voor. Half mei is er een terugkoppeling richting de deelnemers 
aan de keukentafel gesprekken. Hier vloeit uit voort wat voor ons 
de inzet wordt. Hiervoor zijn uitnodigingen rond gestuurd. De 
vervolgstap die nu genomen gaat worden is dat de bouwstenen 
over elkaar worden gelegd. Dit zal in kaart brengen wat 
knelpunten zijn en waar kansen liggen voor iedere bouwsteen. 
Hoe dit uitpakt is wordt na de zomer duidelijk. Het samenvoegen 
wordt gedaan door een extern bureau, welke dat wordt is nog 
onduidelijk. Vanuit de gebiedstafel wordt duidelijk aangegeven 
dat we hier wel grip op willen houden. Verder heeft het ministerie 
LNV nog steeds niet aangegeven hoe men invulling geeft aan de 
intentieovereenkomst. Deze heeft LNV namelijk niet 
ondertekend. Er is wel ambtelijke ondersteuning bij het proces 
vanuit het ministerie.  

Rudie te Selle 
 
 
 
 
Waterschap vol actie 
In  de gemeente Winterswijk is het waterschap voornemens om 
op diverse plaatsten aanpassingen te doen aan het 
watersysteem van hen. In januari is er een inventarisatie geweest 
om te bekijken waar er mogelijkheden liggen om meer en langer 
water op het Winterswijks plateau vast te houden. Hierbij waren 
agrariërs aanwezig maar ook andere eigenaren van grond in het 
gebied. Middels twee voorstellen is ook geprobeerd in kaart te 
brengen of het mogelijk is om 100 mm neerslag extra te bergen. 
De uitkomsten worden meegenomen naar het gebiedsplan. 

 Arjan Tolkamp 
 
 
 
 
 

EDGI:  Elke Druppel de Grond In  
Bij EDGI zoekt het waterschap samen met de 
grondeigenaar/gebruiker naar mogelijkheden om water te 
infiltreren of vast te houden. Hier zijn praktische en 
eenvoudige middelen voor.  Een hydroloog kijkt samen met 
u naar een sloot of perceel waarvan u denkt dat er 
misschien wat mogelijk is. Zo is er op ons bedrijf een 
boeren-stuw geplaatst in een A watergang. Van deze stuw 
kan ik zelf het peil regelen, rekening houdend met buren en 
of werkzaamheden. De kosten voor de stuw heeft het 
waterschap genomen omdat het een sloot van hen is. Voor 
eigen sloten of andere maatregelen zijn nog subsidie 
mogelijkheden. Wilt u meer weten of heeft u vragen, bel 
dan gerust: Arjan Tolkamp 0612173067 

Arjan Tolkamp 
 
 
 
 
Voorlichtingsbijeenkomsten per stroomgebied 
Het waterschap is voornemens om het beken en sloten 
stelsel in Winterswijk klaar te maken voor de Kaderrichtlijn 
water 2027.  Per stroomgebied verdeelt over de hele 
gemeente worden informatie bijeenkomsten verzorgd door 
het waterschap. Als grondeigenaar zult u daar een 
uitnodiging van ontvangen mocht het u aan gaan. Of dit 
uitnodigen altijd goed verloopt is wel de vraag. Er zijn twee 
bijeenkomsten geweest van verschillende 
stroomgebiedjes. Wij zijn daar als LTO commissie niet 
aanwezig tenzij wij als grondeigenaar of gebruiker daarvoor 
worden uitgenodigd.  
 
Het is wel belangrijk om u zelf op de hoogte te stellen van 
de plannen wanneer u een uitnodiging ontvangt. Heeft u 
een uitnodiging en kent u andere eigenaren in het stroom 
gebied dan is hen daar op attenderen een goede zaak. Het 
betreft o.a. maatregelen t.a.v. waterkwaliteit, waterecologie 
en het vis-passeer-baar maken van stuwen.  Heeft u vragen 
of twijfel bij de maatregelen of de gevolgen daarvan dan 
kunt u daarmee bij het waterschap terecht. Heeft u het idee 
dat u er met iemand over sparren wilt dan neem gerust 
contact op. Dan kijken we samen verder.   

Arjan Tolkamp  
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Inzameling van landbouwfolie, wikkelfolie en wikkelnet 
gemeente Winterswijk 

Voor landbouwers en particulieren uit de gemeente Winterswijk 
is er op zaterdagmorgen 3 juni de jaarlijkse landbouwfolie-
inzamelingsactie. Het aanbieden van landbouwfolie, wikkelfolie 
en wikkelnet kan uitsluitend tussen 08.30 - 12.00 uur. Voor de 
inname dient betaald te worden (prijs is € 120 per ton). Aanbod 
door particulieren van wikkelfolie en wikkelnet tot 10 kg is gratis.  
 
Voorwaarden en tarieven 
Landbouwfolie 

 dient bezemschoon te zijn, 

 dient gescheiden te zijn van wikkelfolie en wikkelnet, 

 de kosten bedragen € 120,- per ton met een minimum 
van € 10,-, 

 partijen boven 50 kg worden gewogen, 

 betalen kan (alleen) middels pin apparatuur 

 kan alleen ingeleverd worden op de verzamelpunten 
van Huiskamp BV (Huppel) en Loonbedrijf Miste BV en 
niet bij BCS (Kotten). 

 
Wikkelfolie 

 dient bezemschoon te zijn en vrij van wikkelfolie 

 partijen van particulieren tot 10 kg kunnen gratis op alle 
drie verzamelpunten ingeleverd worden, 
partijen tot 50 kg kosten € 6,-  

 voor overige partijen gelden dezelfde voorwaarden als 
landbouwfolie  

  
Algemene voorwaarden 

 niet bezemschone folies, vloerzeilen, dekzeilen en hard 
plastic worden niet geaccepteerd, 

 het aanbieden kan uitsluitend tussen 08.30 - 12.00 uur  

 Op de locaties Huppel en Miste wordt er betaald met 
behulp van een pinapparaat. 

 
Adressen van de verzamelpunten 
Loonbedrijf Miste B.V., Misterweg 205 
Loon- en Grondverzetbedrijf Huiskamp B.V W., Waliënseweg 17 
BCS Loon- en mechanisatiebedrijf, Sieverdinkweg 16 (alleen tot 
wikkelfolie) 
 
Initiatiefnemers 
Stichting Waardevol Cultuurlandschap Winterswijk (WCL), LTO-
Noord, afdeling Oost Achterhoek Commissie Winterswijk en de 
Buurtschappen Verenigingen (BSV) verzorgen deze inzameling. 

Commissie Winterswijk 
 
 
Bestuursleden LTO Oost Achterhoek  
Stefan te Selle – Voorzitter………………….T 06-55700534 
Liesbeth Prinsen – Secrt/P.meester………. T 06-22754602 
Jennifer de Jong – …………...…….……..….T 06-12123177 
Pascal Klein Holkenborg .............................T 06-46546678 
Gerben Obbink …………………………....…T 06-20905048 
André Ormel…………………….…………….T 06-30565311 
Rudie te Selle ………………………...….…..T 06-12082019 
Mark Wenneger………… ............................T 06-22174036 
André Wikkerink ..........................................T 06-13445454 
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